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Technische vragen raad- en commissieleden    

aan het college 

 

Datum indiening : 01 maart 2021 

Registratienummer : Bij2104557 (E202107195) 

 

Onderwerp: Over communicatie verkiezingen 

Aan het college, 

 

Inleiding 

Onlangs heeft de fractie van D66 vragen gesteld over de bemensing van de stembureaus en de 

communicatie naar de inwoners. Deze vragen zijn niet beantwoord omdat de dag daarna een 

Raadsinformatiebrief via het nieuws van de dag gedeeld zou worden met de raad. Na het 

nogmaals zorgvuldig doornemen van de beantwoording blijkt dat de vragen m.b.t. de 

communicatie naar de inwoners niet (volledig) beantwoord zijn. Tevens is er meer casuïstiek de 

afgelopen weken waar de communicatie naar de inwoners wellicht beter had gekund.  

Participatie staat hoog op de prioriteitenlijst van de gemeente, zowel van het College als van de 

gemeenteraad. Het vrijwillig bemensen van de stemlokalen, inclusief het stemmen tellen is 

volgens ons een rol van inwoners die gekoesterd moet worden. Voor nu en voor de verkiezingen 

in de toekomst. Inwoners zijn bereid om tijd hiervoor beschikbaar te stellen. Volgens ons hoort 

hierbij het zorgvuldig en tijdig communiceren richting de inwoners die zich hebben aangemeld.  

Met de raadsinformatiebrief zijn we geïnformeerd over de aangepaste uitvoering van de 

verkiezingen, de locaties en de bemensing van de stembureaus.  

Op onderstaande vragen is met de RIB geen antwoord gekomen: 
1. Waarom zijn veel inwoners zo laat of onvoldoende geïnformeerd, en waarom wachten er 

nog steeds inwoners op een reactie van de gemeente? 

Spoedige berichtgeving aan de inwoners is volgens ons essentieel, zodat zij weten waar ze 

aan toe zijn. Vooral van belang is of men wordt ingezet of als reserve wordt ingezet.  
2. Kunt u duiden of de inwoners die tot op heden niet geïnformeerd zijn alsnog geïnformeerd 

gaan worden? Zo ja, op welke wijze. Zo nee waarom niet? 

 

Anja Grim  

D66 Dijk en Waard 

 

Antwoord van het college 

1. Er is een overweldigend aantal inwoners geweest in de gemeente Heerhugowaard die 
zich aangemeld hebben voor hulp bij de verkiezingen.  Daarnaast zijn er heel veel nieuwe 
werkprocessen bij de aankomende verkiezingen in verband met de corona omstandigheden. 
Hierdoor is de indeling voor de stembureaus en de communicatie met onze stembureauleden op 
een later moment geweest dan onze inwoners van ons gewend zijn.  Alle benoemingen zijn 
tussen 1 en 11 februari verstuurd. Op 12 februari zijn de stembureauleden die een reserve status 
hebben gekregen geïnformeerd.  Volgens ons zouden er dus geen mensen meer zijn die op een 
reactie van ons zitten te wachten.  
 
2. Uw vragen zijn voor ons aanleiding geweest om te controleren of de mails die wij vanuit 

ons verkiezingspakket versturen goed aankomen, hierover is contact opgenomen met de 

leverancier. Als extra maatregel hebben we daarom onze mail met de benoemingen nogmaals 

verstuurd naar onze stembureauleden, nu rechtstreeks vanuit onze mailbox verkiezingen.  Alle 

stembureauleden ontvangen van ons nogmaals een mail aankomende week, ook de niet 

ingedeelde leden, om te bedanken voor de moeite die onze inwoners hebben genomen om 

zichzelf aan te melden voor hulp op het stembureau.  


